
Referat FAU Foldnes skule 

Dato:  03.03.2025 Referent:  Anja 

Sted: Foldnes skule   

 Disse er innkalt:  Møtt Forfall 

1. Kjersti(1A) X  

2. Marianne(1B) X  

3. Serina(2A) X  

4. Tone Synnøve (2B) X  

5. Morten(3A) X  

6. Renathe(3B) X  

7. Helene(4A)  X  

8. Anja(4B)  X  

9. Trude(5A) X  

10. Tonje(5B) X  

11. Håvard(6A) X  

12. Kari(6B)  X 

13. Marthe(7A)  X 

14. Renate(7B) X  

 

 

Sak  Ansvarlig Frist 

1 Rektor informerer  
Rektor var ikke til stede. Det var ingen spesielle 
saker fra rektor. 
 

  

2 Strøing skoleplass 
Strøing er delt ansvar mellom driftsavdelingen i 
kommunen og skolen. Skolen har fokus på trapp og 
fortau opp. Saken bør tas opp med kommunen, da 
strøing av skoleplassen ikke har vært bra nok i 
vinter. 

  

3 Julegave-sommergave lærere 
FAU kjøper gave til alle ansatte til jul. Enkelte klasser 
har kjøpt gave til læreren i tillegg til gave fra FAU. 
Noen klasser arrangerer innsamling til gave til lærer 
til sommeren. Så lenge det er frivillig å delta på 
innsamlingen strider det i prinsippet ikke mor 
gratisprinsippet. Noen klasser bruker penger fra 
klassekassen til gave, dette synes ikke FAU er greit. 
Disse pengene skal gå tilbake til elevene.  
FAU vurderer om vi også skal bidra med gave til 
ansatte til sommeren. FAU tar opp igjen saken på et 
seinere møte.  

  

4 Innkjøp SFO-Skule   



Utsyr er kjøpt inn (24500 kr) og blir levert i løpet av 
noen uker. FAU overrekker til skolen når alt utstyret 
har kommet. 

5 Klasseøkonomi-retningslinjer 
FAU diskuterer retningslinjer for klasseøkonomi (hva 
kan/bør klassekassen brukes til?). Disse 
retningslinjene bør informeres om på FAU-møte 
hver høst. 
 

  

6 Sponsing avslutning 7 klasse 
Det har kommet spørsmål om FAU kan sponse til for 
eksempel leie av lokale til avslutningen for 7. klasse. 
Hvis FAU skal sponse må det være likt hvert år.  
Det kommer forslag om at 7. klasse skal få litt ekstra 
til klassekassen. FAU kommer tilbake til denne saken 
på neste møte. 

  

7 FAU Vedtekter 
FAU bør lage vedtekter som publiseres på 
hjemmesiden. Saken tas opp igjen på neste møte. 

  

8 Eventuelt 
Kino på elevkvelden: 
FAU foreslår å flytte elevkvelden til 24. april pga. 
lavere pris på billettene. FAU undersøker også om 
det er plass til å invitere 4. trinn med på elevkvelden. 
 
Bruktmarked: Det foreslås å lage til et stativ med 
gjenglemte klær. Det blir selvbetjening og folk 
betaler med Vipps. 
 
Bommen: 
Det har kommet ønske om at bommen låses om 
ettermiddagen for å unngå at biler kjører inn på 
skoleplassen. Saken sendes videre til skolen. 
 
Lys på skoleplassen: Vi trenger mer lys på plassen. 
Det kommer forslag om slikt lys de har på 
byggeplasser (lyslist). FAU ber skolen sjekke opp i 
om dette kan være en mulighet. 

  

 

Neste møte 07.04.25 

  


